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Concentreren van IC-zorg is kort aan de orde gekomen tijdens de technische briefing:

Concentratie Covid-zorg:

vraag[EEN 21) er zijn voorstellen gedaan over clusteren in specifieke Covid-centra. Wat vindt u van dat idee?

5.1.2e

Eris sprake van de complexiteit van een continue dynamiek van patiénten naar de IC en van de IC. De regio’s functioneren als 1

groot regionaal zorgcentrum.
- Alle Covid-19 patiénten op 1 plek kan, maar dan moetje dat doen voor zowel de kliniek als de IC. 20% in de kliniek is zo

kritisch dat die continue worden gemonitord of ze wel of niet naar de IC moeten. Je kan niet patiénten gaan overplaatsen

wanneer ze in zo’n kritieke situatie bevinden. Dat betekent dan ook om een ziekenhuis te vragen om alle andere patiénten

zoveel mogelijk ergens anders onder te brengen.
-  Concentreren buiten een ziekenhuislocatie; het is dan ook noodzakelijk om alle andere ondersteuning in te richten; CT,

rontgenafdeling, lab. Feitelijk bouw je dan een nieuw ziekenhuis.

- Beste optie die we nu hebben. Alle ziekenhuizen in 1 grote poel brengen, te beginnen in regio’s en daarna tussen regio’s.

Mocht dit iets opleveren, dan moet dit met uitbreiding van personeel. Het is dan nodig om te vragen of mensen bereid zijn

om buiten hun normale

veri
en boven hun normale formatie te gaan werken. Dat is een uitdaging.
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